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Zdravim hosi, mam dilema a rad bych slysel, tedy cetl, vase nazory. Premyslim o 4x4 - libi se mi
Can-am, dost jsem toho jiz precetl, ale premyslim, jestli mi staci 400 nebo radeji 500. Kolku chci
pouzivat obcas i v lese na tahani dreva na voziku, nejake to bahneni a v zime treba tahani deti na lyzich.
Neni mi moc jasne jestli je mezi obsahy takovy rozdil, abych si nerval vlasy, ze to mam treba slabe.
Nedokazu si rozdil predstavit proto se obracim na vas, pac uz mate zkusenosti. Diky predem! Jirka.
Kartkarel 12.01.2011 11:47:58

máš štěstí, že jdu právě kolem :lol: :lol: :lol: i čtyřkilo je rychlejší a mrštnější jak
ostatní konkurence v obsazích 500 - 600 ccm, podívej se do databáze co píšou
uživatelé, stačí i značkovým mašinám úplně bez problému. EFi čtyřkilo má lepší průběh
točivého momentu, 33 PS, má nejnižší váhu - 287 Kg, maximálka je 107 Km/h (no
komu to takhle jede z číňanů ;-) ) karbec má o 4.5 PS méně, ale pořád cítíš tu pružnost
Rotaxu, který chce furt dál jet bez ohledu jestli jedeš po rovině nebo do kopce. Karbec
jsem jsem vytočil na 70 mil, což je cca 113 Km/hod - nemá omezovač ;-)  Pětikilo je
dvouválec, i když má psaných 30 KW (což má dnes napsáno v popise každý číňan) tak
zátah je někde jinde a je to srovnatelné tak s konkurencí od 700 ccm a výše. Opět
doporučuji pohled do zdejší databáze a konzultaci s uživateli. Jinak v ostatních věcech
jsem k dispozici na SZ ;-)
nessi 12.01.2011 12:02:29

Kartkarel> Diky za odpoved!
xsob 12.01.2011 19:52:31

nessi> Karel má trochu pravdu. Jezdí obě dobře. Osobně uvažuju výhledově o 500,
motor je skvělej, má nádhernej zvuk i zátah a je díky kapličce před řidítky vzhledově
robusnější. Toť moje postřehy.
Aladin73 12.01.2011 19:58:05

xsob> svatá pravda :-DD
TVK kuba 12.01.2011 20:17:19

tak asi to bude tvoja první kolka a jestli nemáš nic najezdené,tak ti stačí bohate
400,ale záleží jak si troufáš ty krotit ty kone ,tak ber klidne 500
Cali 12.01.2011 20:35:39

No 400 kilo je sice papírově nabušené o tom žádná ale klidně se s ním budu rovnat +o(
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mám Suzuki lta 400 Eiger akceleraci mám rychlejší ;-)  zas to tak Kájo nepřechvaluj
:lol: :lol: :lol:
Bombardier_BB 12.01.2011 21:34:18

Kartkarel 12.01.2011 21:36:03

Cali> máš kratší vario a jezdil jsi jen na karbecu, EFi je mrštnější, přijeď si je
vyzkoušet, mají mě přijít nějaký dlouhý EFi, 2009, najeto kolem 1500 - 2000 Km ;-)
;-) ;-)
Cali 12.01.2011 21:37:52

Kartkarel> letošní model 2011 už je SUZA 400 taky stříkačka +o( :-DD
Kartkarel 12.01.2011 21:40:20

Cali> ale ty už přece nechceš Sůzu ani čtyřkilo :lol: :lol:
Cali 12.01.2011 21:52:23

Kartkarel> asi jo ať tu nejsme všeci Cenemoví :lol: :lol: :lol:
Kartkarel 12.01.2011 22:42:44

Cali> já viděl, že jsi zetorovej :lol:
Cali 12.01.2011 22:44:51

Kartkarel> no kdyby byly kč byl bych spíš Kirovetz-ovej :lol: +o(
nessi 13.01.2011 06:23:11

Hosi diky, ja se tady ale nechci bavit o Sůze ;-)
Petzl 13.01.2011 06:55:34

Já bych volil raději variantu 500,400 i s EFI bude už přeci jen trochu strácet,třeba v
dvou v sněhu...
Kartkarel 13.01.2011 08:59:17

Petzl> jel jsi na tom někdy??? ;-) Koluje tady na klubovně Přátelé vysočiny jedno
videjko, kde kluci špásují na laně s Grizllynou a Outlanderem 330. Outlander je
kamaráda Kankera, obul to na 25" Rubicon a ve sněhu jsem neměl s půllitrem šanci,
mám tam totiž 26" Innovy a navíc ve předu 9" a vzadu 12" široký. I když mám dva
hrnce Efi a on jen 330 karbec, tak mi je výkon na nic, protože obutí mám horší a váhu
taky ;-)
Kartkarel 13.01.2011 21:50:10

schází tady fotka... ;-)  

Řezňa- 18.01.2011 12:53:00

Jinak na quadwebu vyšel text nových CA 400, píšou i že proti 500 to má horší odpich.  
http://quadweb.cz/cl...nder-400max-400.html
Kartkarel 18.01.2011 16:24:17

Řezňa-> jo a taky píšou, že to jede lépe jak vyšší obsahy méně známých značek :lol:
desar 18.01.2011 16:31:07
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Řezňa->Jinak na quadwebu vyšel text nových CA 400, píšou i že proti 500 to má horší
odpich.  http://quadweb.cz/cl...nder-400max-400.html

 .... kdo by to čekal, že 400 bude mít horší odpich než 500 :lol:
xsob 18.01.2011 16:58:02

Kartkarel>Řezňa-> jo a taky píšou, že to jede lépe jak vyšší obsahy méně známých
značek :lol:

  Karle. Hezká prezentace (y)
Řezňa- 18.01.2011 17:04:36

desar> kdo by to čekal? Tak asi každý ne?! Píšu to proto že tam psali že to je větší
rozdíl....  Kadl> Jo tojo, věřím že to pojede minimálně stejně nebo lépe jak TGB 550
(myslím to 4kilo). Ale docela mě zklamalo že eiger Caliho pojezdil cančema 400 ikdyž s
karbcem.
desar 18.01.2011 19:12:59

Řezňa> to nebylo nic proti tobe, jen takovej postreh............  Karla teda taky docela
obdivuju, ze propujcil nove stroje na takove machani v potoce :lol: . Pojede to urcite
dobre a urcite za mene nez Blade. Kua jen ty riditka. Skoda ze to neni jako od 500
vyse.
Cali 18.01.2011 19:26:51

nessi>Hosi diky, ja se tady ale nechci bavit o Sůze ;-)

 píšeš Can am 400 500 a nebo co vlastně tak si smaž a nebo co vlastně   Řezňa
nechápu?
Řezňa- 18.01.2011 19:41:28

Cali> já to nedopsal :lol: Si někde psal že tvoje suza na zrychlení jela líp než CA ne?
Cali 18.01.2011 19:48:45

Řezňa-> no v akceleraci určitě max já mám v 90km/h kdežto CA myslím 100km/h
Petzl 19.01.2011 08:53:51

Kartkarel> Řekl jsem svůj názor...Tak to prosím tě pochop cíťo....
marek.sm 19.01.2011 09:39:42

Kolik je to cenově rozdíl mezi 4 a 5 kilem? Já bych šel určiě do co největšího objemu,
za půl roku nebo možná i dřív se budeš kopat do hlavy (tak jako já), žes nekoupil tu
silnější.
Kartkarel 19.01.2011 15:00:47

Petzl> ale dyť já tě chápu brácho... :lol:
VOJTASYN 18.02.2011 23:33:21

Ahoj všem, jak už psal kolega na tomto foru - I já se rozhoduji se mezi Journeymanem
530 event.X5,polarisem 500 X2 a Can-Am Outlander Max 400 event 500. V celém foru
je spoustu pro a proti - budu jezdit cca 3-4x do měsíce žádná velká zátěž. Mám ale
pocit že z hlediska kvality je nejvýš Can-Am pak Polaris a poté Glad 530/X5. Potřebuju
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"bezúdržbovou" kolku které nebude vadit že bude v některých měsících víc stát než
jezdit. Glada seženu za 90-100tis a Can-Am + Polaris za 150tis. Vyplatí se mi tento
rozdíl?chci si jí také nechat dlouhodobě....Díky za Váš tip i názor, Vojta ;-)
palo7 19.02.2011 12:33:57

VOJTASYN> nemám z nich ani jednu(do budoucna je favorit Can-am 500XT ;-) ), ale
pokud jsi si jistý, že dlouhodobě tak vem to nejkvalitnější!
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